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Styrelsens sammansättning under året

2023-01-01 till 2023-06-30
Juliana Kessler – styrelsens mötesordförande
Jakob Österberg
Erik Lawenius
Charlotta Andersson Lund
Emma Bergman
Sondra Gross

Johan Mark – Skattmästare för stipendier
Ulf Silén – Skattmästare för fastigheten
Alve Wikerstål Wieczorek – Förste kurator
Bjarne Kahler – Andre kurator
Hampus Englund – Tredje kurator
Noah Ånell – Festmästare

Ingrid Helmius – Endast förslags- och yttranderätt, Inspektor
Cecilia Wassén - Endast förslags- och yttranderätt, Proinspektor
Ebba Wahlin – Endast förslags- och yttranderätt, Sekreterare

2023-07-01 till 2023-12-31
Juliana Kessler – Styrelsens mötesordförande
Jakob Österberg
Joakim Rolander
Charlotta Andersson Lund
Sondra Gross
Emma Bergman

Johan Mark/Elin Bergman – Skattmästare för stipendier
Ulf Silén – Skattmästare för fastigheten
Alve Wikerstål Wieczorek – Förste kurator
Görkem Ölmez – Andre kurator
Erik Landell – Festmästare

Ingrid Helmius – Endast förslags- och yttranderätt, Inspektor
Cecilia Wassén – Endast förslags- och yttranderätt, Inspektor
Noah Ånell – Endast förslags- och yttranderätt, Tredje kurator vikarie
Emilia Flinkfeldt – Endast förslags- och yttranderätt, Tredje kurator vikarie
Rasmus Björk – Endast förslags- och yttranderätt, Tredje kurator vikarie
Ebba Wahlin – Endast förslags- och yttranderätt, Sekreterare
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Styrelsearbetet och viktiga händelser under året
Nationens styrelse har sammanträtt en till två gånger i månaden med undantag för juli och
augusti då nationens ordinarie verksamhet låg nere.

Styrelsens sammanträden
23/1 - Styrelsemöte 1
16/2 - Styrelsemöte 2
24/2 - Extrainsatt styrelsemöte - Budget för fastigheten
16/3 - Styrelsemöte 3
17/4 - Styrelsemöte 4
10/5 - Extrainsatt styrelsemöte - Terminsavgift, ämbetsrevidering, skattmästarförslag &
Nationsbudget
22/5 - Styrelsemöte 5
13/6 - Extrainsatt styrelsemöte - firmatecknare
22/8 - Styrelsemöte 6
20/9 - Styrelsemöte 7
12/10 - Extrainsatt styrelsemöte - Arbetsgrupp med fokus på skattmästarna
23/10 - Styrelsemöte 8
20/11 - Styrelsemöte 9
11/12 - Styrelsemöte 10

Mer detaljerad information om vad som har avhandlats på de olika mötena finns att läsa i
respektive mötesprotokoll och tillhörande mötesunderlag på Förste Kurators kontor.

Det löpande arbetet
Kuratorlet skickar ut meddelanden samt ekonomisk rapport inför varje möte. Med dessa håller sig
resterande styrelse uppdaterad om nationens olika verksamheter samt Kuratorskonventets
nuvarande frågor.

Inför vartannat möte redovisar Skattmästare Ulf Silén fastighetens nuvarande frågor med en
rapport.

Heltidarnas meddelanden följer mallar med checklistor för att hjälpa heltidarna att hålla koll på sitt
arbete och för att styrelsen ska ha koll på vad som fungerar respektive inte fungerar. Styrelsen har
under decembermötet efterfrågat en revidering av samtliga heltidares meddelanden för att bättre
representera den nuvarande verksamheten.

Styrelsen har sett till att relevanta handlingar beretts i tid inför landskapet, med undantag för
bokslutet 22/23 som inte sammanställts inom stadgeenlig tid.

Styrelsen har haft skiftande fokus under bägge terminer, dock har man under båda terminerna
arbetat med att revidera skattmästarposterna. Utöver detta har styrelsen hanterat löpande frågor
som har inkommit.
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Fastigheten
Skattmästare Ulf Silén har fortsatt sitt arbete med nationens fastigheter. Vissa hyresgäster har
flyttat ut, men nya hyresgäster har också flyttat in. Ulf jobbar hårt för att bibehålla goda
relationer med samtliga hyresgäster och har gjort ett gediget arbete med att anpassa hyrorna i den
kommersiella delen för att bättre matcha marknaden. Viktiga frågor för fastigheten under 2023
har varit följande:

● Flera vattenskador har inträffat i olika delar av huset och har åtgärdats omgående.
● Konsekvenserna av ovädret "Hans" har lett till renovering av hela taket på nationens hus

på Sysslomansgatan.
● Installation av elektriska dörröppnare i entrén på Sysslomansgatan 8.
● Planerat förebyggande arbete med att genomföra ett partiellt stambyte av en vertikal

stam. Planeras att genomföras i februari 2024 under vecka 6 (?)

Kuratorskonventet
Kuratorskonventet (KK) är Uppsalas tretton studentnationers samarbetsorgan. Representanter
från nationerna, vanligtvis Förste och Andre kuratorer, sammanträder en gång i månaden i syfte
att tillvarata nationernas gemensamma intressen och öka samarbetet mellan nationerna. Styrelsen
har bevakat frågorna som Kuratorskonventet jobbar med för att försäkra sig om att Göteborgs
Nations intressen tillvaratas. Frågor som Kuratorskonventet har arbetat med och tagit beslut i:

Medlemssystembyte: Under början av 2023 stod det klart att nationerna inte kunde
övergå till UPRIGHT för att hantera sina medlemsregister. Detta betydde att Kuratorskonventet
behövde börja om sitt arbete med att finna ett nytt medlemssystem. Under slutet av vårterminen
2023 hade man kommit i kontakt med Jonas Västibacken 1q em. på GH samt behjälplig
nationerna när man skaffade melos. Under hösten 2023 har Jonas, efter uppdrag av nationerna,
sammanställt en kravlista för vad ett medlemssystem kräver samt fått uppdraget att leda detta
projekt av KK.

Policybrott rörande valborg på Södermalands Nerikes nation: Under valborg 2023
begick Södermanlands-Nerikes nation ett policybrott som kan ses som det största någonsin.
Efter att inte ha mottagit kuratorkonventetskort under sina valborgsdagar togs frågan genom AN
till KK där Göteborgs var en av nationerna att komma med en skrivelse. Resultatet av denna
fråga var att Södermanlands-Nerikes nation blev av med 6 kort under hösten 2023 samt att KK
uppdrog AN att revidera policyn rörande KK-kort.

Revidering av posten kommunikationsansvarig: Under hösten 2023 inkom en
skrivelse rörande kommunikationsansvarig som är en heltidsarvoderad post på KK. Frågan var
då att göra KA en del av KKs presidium som i nuläget består av CC, vCC samt CP. Denna
skrivelse avslogs men man uppdrog åt den ansvarige att skicka in en ny. Anledningarna till att
den avslogs var bl.a. behovet av att expandera presidiet, den ekonomiska frågan samt röstlängden
i AN.

Uppsalamodellens framtid: Under de senaste åren har det funnits en grupp som har
undersökt "Uppsalamodellen," ett koncept om hur nationerna har och bör samverka med
kårerna samt universitetet. Under våren 2023 gick denna arbetsgrupp ut till alla nationer för att
diskutera nationernas åsikter och aspekter. Under hösten 2023 inkom slutrapporten samt förslag
på arbete vidare. Alla nationerna ställde sig positivt till rapporten och röstade igenom de punkter
man kom överens om.

Kårers utträde ur USMOS: Under våren 2023 meddelade JF, UE & UTN att de
önskade att träda ut ur USMOS då de inte längre önskade nyttja melos. UE samt UTN förde en
dialog med oss på Göteborgs Nation om varför de valde detta beslut. Under hösten meddelade
även US att de önskade att sluta nyttja melos samt vara ansvariga för ekonomin. Detta har
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resulterat i att man under hösten även har föreslagit att revidera USMOS stadgar för de
kvarstående parterna KK, Farmis samt Rindi. Stadgan reviderades även för att US ska kunna
stanna i USMOS utan att nyttja melos.

Större frågor styrelsen arbetat med
Arbetsgrupp med fokus på en långsiktig plan och vision för Nationen: Under våren

2023 valdes Ulf Silén och Johan R:son Mark om till skattmästare. Johan har sedan dess klivit av,
och Elin Bergman har blivit vald till ny skattmästare. Ulf och Johan valdes om för att hjälpa
nationen att �nna lämpliga efterträdare eller ett nytt upplägg för rollen. Styrelseledamot Charlotta
Andersson Lund har sedan våren 23 arbetat med frågorna rörande skattmästaren för fastigheten. I
detta har hon undersökt vad skattmästaren gör i nuläget och hur detta kan fungera i framtiden.
Styrelsen har tillsammans med Charlotta beslutat om hur arbetet ska fortskrida, något som
styrelsen kommer att arbeta med under 2024.

Kassasystem: Under våren 2023 tog styrelsen in �ertalet o�erter rörande ett kassasystem
från olika leverantörer. Efter att ha övervägt och diskuterat de olika systemen valde man att gå med
WINPOS. Det nya kassasystemet har både förenklat arbetet för kuratelet, personal och ämbetsmän
som har jobbat bakom baren.

Stadgeändring gällande valberedning: Under hösten 2023, efter förslag från olika håll,
valde styrelsen att se över arbetsordningen för valberedningen. Eftersom valberedningens
formulering �nns med i stadgan, valde styrelsen att komma med ett nytt stadgeförslag. Detta förslag
har redan tagits upp på jullandskapet.

Formulering av policys: Nationens alkohol-, jämlikhets- samt miljöombud arbetar alla
med varsin policy eller handlingsplan. Dessa borde ha funnits hos nationen tidigare men har tyvärr
tappats bort. Under hösten godkände styrelsen en ny jämlikhetsplan samt miljöpolicy.
Alkoholplanen är ännu inte färdigställd. Nu �nns även dessa tillgängliga på nationens webbplats.

Andra frågor som styrelsen har arbetat med
● Införska�ning av ämbete Alumnsamordnare
● Avtal av Carlsberg
● Revidering av olika nationsdokumnet
● Kuratelets insignier
● Revidering av samtliga ämbeten
● Sommararvodering för Förste & Tredje kurator:

Pågående projekt
Projektgrupp kring festsalsbar: Styrelsen har tillsatt en projektgrupp bestående av Erik

Landell, Rasmus Björk samt Alve Wikerstål Wieczorek, som ska leda arbetet med att ta in o�erter
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samt idéer för att designa en optimerad bar i rummet 'kompass' samt ta in o�erter för att bygga
denna. Styrelsen hoppas se detta projekt avklarat under sommaren 2024.

Ljudsystem i puben: Frågan togs upp under början av år 2023 och har sedan tyvärr legat
på is. Styrelsen arbetar i nuläget med att ta in �ertalet o�erter för ett ljudsystem som ska placeras i
nationens lokaler där pubverksamheten bedrivs. Ljudsystemet ska vara optimerat för den
efterfrågan som nationens verksamheter möter.

Arbetsgrupp med fokus på en långsiktig plan och vision för Nationen1

Barlagerdörr för festsalen: Under hösten 2023 valde man att expandera nationens
barlager till två olika platser på grund av den stora efterfrågan på nationens pub- samt
uthyrningsverksamhet. Det nya barlagret underlättar festmästarens samt släppchefens arbete.
Nationen tog även då kontakt med försäkrings�rman, som rekommenderade att man bör
uppgradera dörren till det nya barlagret. Styrelsen arbetar nu med att jämföra o�erter och ser att
arbetet kommer att nå sitt slut under våren 2024.

Festmästarens arbetsbelastning: Under 2022 diskuterade styrelsen att ha i åtanke hela
kuratelets hälsa, med särskild vikt på Tredje kurator samt Festmästarens hälsa, då deras arbetsbörda
ses som mycket ovanlig och ansträngande. Efter rekommendationer från �era festmästare har
styrelsen gett uppdrag åt styrelseledamot Emma Bergman att leda arbetet med att undersöka hur
man kan minska risken för att Festmästaren 'går in i väggen'. Detta har varit en viktig fråga för
styrelsen sedan posten infördes och ännu mer efter pandemin då efterfrågan på uthyrningar har
nått en ny nivå. Vi hoppas �nna lösningar som ska ge Festmästaren en mer hälsosam arbetsmiljö.

Göteborgs Nations styrelse,
Genom Förste Kurator emeritus, Alve Wikerstål Wieczorek

1 Se “Större frågor styrelsen arbetat med”
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